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Idræt 5. semester E22 
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Til stede: 
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Studiesekretær Tinna Hjort (referent) 
Underviser Jesper Franch 
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Dagsorden 

1. Eventuelle meddelelser fra koordinator/sekretær 

2. Semesteret generelt 

3. Evaluering af faciliteter i Gigantium 

4. Evaluering af kurser 

a) Anvendt træningsfysiologi og databearbejdning 

b) Idrætspolitik og organisering 

c) Anvendt kvalitativ metode og statistik 

5. Projektstatus 

6. Eventuelt 
 

Punkt 1 Eventuelle meddelelser fra koordinator/sekretær 

 Intet nyt.  

Punkt 2 Semesteret generelt 

 

De studerende synes ikke, at det er hensigtsmæssigt at have to forskellige kurser på en dag. Der er meget 
forberedelse til kurserne og de kan ikke nå at forberede sig til to forskellige kurser på en dag. De fortalte, at 
de har mange skemafrie dage og ønsker, at man fremover spreder kursusgangene bedre ud.  
 
Der undervises både i Gigantium og på NJV. Nogle gange samme dag og det er uhensigtsmæssigt, da de 
studerende ikke kan nå fra den ene adresse til den anden, inden undervisningen starter. 
Denne problematik er man dog udenover næste år, da bacheloruddannelsen kun har undervisning i 
Gigantium.   
 
Der er problemer med lokale 4-117 på NJV 14. Strøm i bordene virker ikke og lyset slukker ofte i lokalet. 
Studiesekretær følger op på dette. 
 
De studerende fortalte, at de bruger længere tid på at lave rapporter (ifm. demoøvelser) end hvad 
underviserne forventer. Derfor fik mange studerende ikke afleveret en rapport da man havde lagt to 
demoøvelser på samme uge. De kunne ikke nå at lave begge rapporter.  
 
De studerende har et ønske om, at kursusgange der aflyses, ikke flyttes til sidst på semesteret. De vil 
gerne have undervisningen hurtigst muligt (evt. på video). 

Punkt 3 Evaluering af faciliteter i Gigantium 

 

De studerende synes ikke, at bordene i seminarrummet fungerer særligt godt. Ift. gruppearbejde er de 
gode, men under en forelæsning har mange et dårligt udsyn. 
De studerende påpegede at de, når de laver gruppearbejde, alligevel ikke bruger seminarrummet men 
sidder i fællesområdet. 
 



 

Derudover virker alle strømstikkene under bordene ikke. Studiesekretær tager dette med videre. 
 
De studerende vil gerne have afskærmninger op i fællesområdet da de ofte generes af støj fra Gigantiums 
andre burgere. Underviser informerede om, at man i starten af december har møde om denne 
problemstilling. 
 
Det fungerer ikke at have fysisk forelæsning i seminarrummet efterfulgt af online forelæsning. De 
studerende bliver nødt til at sidde i fællesområdet, men pga. støj er det svært at koncentrere sig. 
 
De studerende fortalte, at der sidder en bevægelsescensor i fællesområdet som efter 30 minutter, uden 
bevægelse, slukker lyset. Kan man indstille denne anderledes? Studiesekretær tager dette med videre til 
Gigantium.  
 
De studerende efterspurgte et skriv med retningslinjer ift. brug af fitnessrummet.  
 
De studerende skal nogle gange, ifm. projekt, bruge Gigantiums faciliteter efter kl. 16.00, men efter 16.00 
har de ikke adgang. Underviser henviste de studerende til at snakke med deres vejleder, hvis de har brug 
for at benytte faciliteterne efter kl. 16.00.  

Punkt 4 Evaluering af kurser 
 a) Anvendt træningsfysiologi og databearbejdning 

 

De studerende synes, at kurset mangler struktur. De oplever, at underviser ikke dukker op til skemalagte 
kursusgange og kursusgange aflyses med meget kort varsel. Generelt kommer informationer ud i dårlig tid.  
Der mangler derudover information på Moodle. De studerende kan i deres andre kurser læse hvad kurset 
handler om på Moodle, men til dette kursus står der ingenting.  
Semesterkoordinator følger op på ovenstående og snakker med kursusansvarlig.  
 
De studerende spurgte om intro til Journal Club kan gøres online.  
 
En gruppe har oplevet, at deres opgave er blevet gennemgået af underviser i plenum, hvilket de synes var 
meget ubehageligt. De vil gerne at opgaver, ved fælles gennemgang, holdes anonyme.  

 b) Idrætspolitik og organisering 
 De studerende har selv taget kontakt til kursusansvarlig og løst de udfordringer de havde.  

 c) Anvendt kvalitativ metode og statistik 

 

De studerende synes, at det er ærgerligt, at de ikke altid har et lokale at være i. Det har dog fungeret godt 
at være på NJV. 
 
En studerende nævnte, at kurset sommetider føles som to forskellige kurser, og det er svært at se 
koblingen mellem den naturvidenskabelige og den samfundsvidenskabelige statistik. 

Punkt 5 Projektstatus 

 Alle grupper er godt i gang med projekterne. 

Punkt 6 Eventuelt 
 Ingen kommentarer. 

 

 


